



5 February 2018

Dear Parents / Guardians of College One students

C1 PARENTS' DAY 2018

It is my pleasure to invite you to our college for Parents' Day which will be held on **Wednesday, 21 February 2018 from 6.30 pm to 9.00 pm**. Reception will start at 5.30 pm at the canteen.

Due to space constraints, there are two venues for the session:-

- Auditorium: Parents of students from the NYGH, JAE and DSA intakes
- Hall: Parents of students from the HCI (High School)

The programme on that day consists of a presentation on *Transition from Secondary School to College* and a Question & Answer session. This will be followed by a session to meet the Civics Tutor of your child's class. You are also cordially invited to view the C1 Post-Orientation Inter-Faculty Dance Competition at 8.15 pm.

I would be grateful if you could register your attendance for Parents' Day online on the Hwa Chong Intelligent School Portal at <http://isp.hci.edu.sg/>. You may do so from **Monday, 5 February 2018 to Tuesday, 20 February 2018**. If this is the first time you are logging on, your userid is 'p' in addition to the NRIC of your child. For example, if your child's NRIC is T1234567G (in upper case), then BOTH your login userid and password will be "pT1234567G".

Upon registration of your attendance for Parents' Day, I would appreciate it if you could update your handphone numbers and email address on ISP. This is to facilitate the dissemination of information about your child and any school activities via SMS or email.

Please note that parking space is very limited. You are highly encouraged to use public transport. If you are taking the MRT, you may access the school's side gate at level 1 near the exit of the Tan Kah Kee station by scanning your NRIC at the turnstiles.

Please feel free to call college reception (Tel: 65786644) if you have any queries. I look forward to meeting you then. Thank you.

Best regards

Mr Chan Kwok Leong
Deputy Principal / Studies

致高一学生家长 / 监护人：

2018年高一家长日

我校谨订于2018年2月21日（星期三）傍晚6.30至晚上9.00举办高一家长日。从傍晚5.30开始，在学校餐厅将备有茶点招待。我们诚邀您出席，借此进一步了解华中的办学宗旨和贵子女在校的一般学习情况。由于出席者众多，场地有限，讲解会将分两个地点进行：诚毅楼会堂（供教育部联合招生、直接招生及南洋女中学生家长参加）和邵仁枚纪念堂（供中学部男生家长参加）。

当天，我们将在会上讲解《如何帮助孩子顺利从中学过渡到高中》，接着是现场“问与答时间”，之后您可以与孩子的班主任会面及交流。我们也欢迎您晚上8.15到中央广场观赏高一迎新活动的压轴节目——华中四大育人学团的舞蹈比赛。

请于2月5日（星期一）至2月20日（星期二）之间上华中智能网 <http://isp.hci.edu.sg> 报名。如果这是您第一次登录，请先上网<http://isp.hci.edu.sg> 注册，您的用户名和密码都是在孩子的身份证号码前加“p”。例如：贵子女的身份证号码是“T1234567G”，您的用户名和密码便同样是“pT1234567G”（请用大写）。

在网上报名的同时，请您更新手机号码和电邮地址，以便校方通过手机简讯或电邮通知您关于孩子或学校活动的最新情况。

鉴于校内停车位不多，希望您能尽量使用公共交通工具。倘若您乘搭地铁，请在陈嘉庚地铁站出口附近的学校一楼侧门，利用身份证在旋转式栅门的读卡器上扫描，即可进入校园。如有任何疑问，请您拨电6578 6644向办公室行政人员查询。谢谢！

顺祝

新年快乐，万事如意！

高中部副校长（教务）



陈国良 启

2018年2月5日



SINGAPORE
QUALITY
AWARD
for business excellence

2010 WINNER